
87.IV.3 - XVI sesja Rady Miejskiej, 28 października 2015 r. 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny zawnioskował o rozważenie, czy na ulicy Królowej Jadwigi nie położyć dwóch tzw. 

„żandarmów”, ponieważ chodzi tamtędy bardzo dużo dzieci – dużo dzieci mieszka w tym 

długim bloku i często wychodzą na ulicę, w pobliżu są dwie szkoły i sklep, a kierowcy, mimo 

ograniczenia prędkości do 30km/h, nagminnie ją przekraczają, stwarzając duże 

niebezpieczeństwo. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 28 października br. - archiwum transmisji obrad)  
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